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A belvárosiak megtapasztalhatták, akik 
megkeresnek, tudják, mindig elérhető va-
gyok, és minden ügyben igyekszem gyor-
san és hatékonyan eljárni.
Patrióta szentendreiként soha nem néztem, 
hogy az ügyes-bajos dolgaikkal, a város 
ügyeivel engem megkereső szentendrei-
eknek milyen a politikai szimpátiája, akinek 
csak tudtam, igyekeztem segíteni. Minden 
olyan lakossági javaslat megvalósulá-
sáért küzdeni fogok továbbra is, amely 
kivitelezhető és Szentendrét élhetőbbé, 
jobb hellyé teszi. 

Európában a kormányok mindenütt meg-
különböztetetten támogatják a törté-
nelmi belvárosok megújulását. Míg pél-
dául Nagyvárad, Kolozsvár vagy Komárom 
történelmi belvárosa komoly fejlesztési for-
rásokból újulhatott meg, addig Szentendre 

– bár 2017-ben kormánydöntés született 
erről – nem kapott ilyen támogatási for-
rásokat.
Holott kormányhatározat rögzítette a Fő 
téri Kereskedőház rekonstrukcióját, a Duna 
korzó újjáépítését, a Templomdomb felújí-
tását a turisztikai célú fejlesztések körében. 
Ezt az összesen 8,2 milliárdos belvárosi 
beruházási programot a kormány leál-
lította.

Szentendre belvárosának képviselőjeként Fülöp Zsolt (TESZ) 
polgármestert támogató és együttműködő közösség tagja-
ként kérem bizalmukat. Feleségemmel és öt gyermekünkkel 
mi is a Belvárosban élünk. Egyetemi tanulmányaimat köve-
tően újságíróként dolgoztam a Magyar Nemzetnél, a 2019-es 
megválasztásom óta pedig minden energiámmal Szentendrére 
és városrészünk közösségére fókuszálok. 
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A szűkös önkormányzati források ellenére a belvárosban számos fejlesztést si-
került megvalósítani – részben az újonnan bevezetett Városrészi Költségvetésnek 
köszönhetően. Építettünk járdát a Duna korzón és a Kossuth Lajos utca elején, a Bükkös 
part piac felőli oldalának útburkolata megújult és megvalósult a csapadék- és szenny-
vízhálózat szétválasztása a Bogdányi utccában és környékén. Új aszfaltréteget és nape-
lemes közvilágítást kapott a patak belvárosi gátja a Kossuth utca és a Duna korzó között, 
felújítottuk a Czóbel-lépcsőt és több ivókutat. Kiszorítottuk egyes belvárosi utcákból az 
átmenő autós forgalmat a lakók nyugalma és a gyalogosan iskolákba igyekvő diákok 
biztonsága érdekében. 

 A Fülöp Zsolt vezette önkormányzat érdeme, hogy sikerült megállítani a város 
túlnépesedési folyamatát, évtizedek óta először csökkent a szentendrei állandó 
lakosok száma. Az elmúlt bő négy évben már csak olyan lakóterületi fejlesztések in-
dulhattak el, amelyek előtt a korábbi vezetés utat nyitott. 

A továbbiakban sem támogatok semmilyen lakóparképítést. Mindent megteszek 
azért, hogy Szentendrén az „egy telek egy ház” elve érvényesülhessen.
A jelenlegi építésügyi jogszabályok, valamint a kormányhivatalokhoz került építésható-
sági jogkör következményeként elszaporodtak az egy telken épített többlakásos tár-
sasházak. Közben az infrastruktúra és a közművek nem újulnak meg. Célom, hogy 
ne csak lakópark, hanem társasházépítési stop is érvényesüljön a Belvárosban. 

Kiemelten fontosnak tartom, hogy a jelenlegi szentendrei önkormányzat korrupció-
mentesen látja el munkáját, szakítva a korábbi rossz hagyományokkal. 

Nincsenek önkormányzatközeli kétes üzletemberek, strómanok, V8 beruházási átve-
rés, megszűntek az ingatlanátjátszások, vagy a haveroknak történő tartozáselengedés. 
Apróságnak tűnhet, de szerintem fontos változás volt, hogy elődeinkkel ellentétben, 
ebben a ciklusban a képviselőknek nem volt reprezentációs keretük, nem költöttünk 
közpénzt éttermekben, cukrászdákban vagy taxikra. 
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A jövőben is kezdeményező, hatékony képviselői munkát vállalok a városrészünk 
érdekében.

Mára a Belváros legégetőbb gondjává a parkolási helyzet vált.
• A 2018-as, azóta sokszor módosított parkolási rendelet nem váltotta be a hozzá 

fűződő reményeket. Ezt a parkolási szabályozást  nem szabad tovább toldozgat-
ni-foldozgatni, hanem forgalomtechnikai szakemberek és az itt élők bevonásá-
val kell újat készíteni.

• Véget kell vetni a városképet is elcsúfító túltáblázásnak! Csak olyan közlekedési 
és parkolási táblák legyenek, amelyek könnyen értelmezhetők és megkönnyítik a 
jogalkalmazást mindenki számára.

• A Belváros nem bír el több autót, ha parkolási díjat vagy büntetést � zet érte az au-
tós, akkor sem. A rend fenntartása, a Belváros élhetővé és látogatóbaráttá tétele 
közös érdekünk! 

• Javítani kell a közlekedésbiztonságon, a gyalogos, kerékpáros és gépjármű-köz-
lekedés kon� iktusmentes együttélésén.

• Meggyőződésem, hogy az itt élők bevonásával a meglévő forrásokból is tudunk 
többet tenni a Belváros fejlődéséért, megújításért, kiemelten a közterületeink, 
zöldterületeink szépítéséért, közösségi tereink megújításáért. 

• Támogatni, ösztönözni kell az olyan lokálpatrióta kezdeményezéseket, mint ami-
lyen Erdész Lászlóé volt, amelynek köszönhetően megújult a Ferenczy-ház (Alkotmány 
utca 1.) lépcső felőli homlokzata.

• Derecske városrészben a hullámtérben lakók támogatása az árvízi védekezésben
– tájékoztatással, a Városi Szolgáltató által biztosítható eszközökkel, a helyi közösség 
együttműködésének megerősítésével.

• A papszigeti rekreációs beruházások, a város vízisport-életének fejlesztésében, 
támogatom és szorgalmazom a Magyar Kajak-Kenu Szövetséggel kötött megállapodás 
mielőbbi teljes megvalósulását.

Szentendréért, a Belvárosért, városrészünk egészéért végzett munkám hivatásnak 
tekintem, ennek folytatásához kérem ismét bizalmukat.

Szentendre és a városrész ügyeivel forduljon hozzám bizalommal!
telefon: +36 70 379 9704 | e-mail: pal.gabor@tesz2000.hu 
Kövessen minket a közösségi oldalunkon!
www.facebook.com/TESZ2000
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